
Minnesanteckning från styrelsemöte 2022-08-31


Närvarande: Carl Johan Dalsman, Lena Fredman, Victoria Skogh och Erik Westergren.


Protokollet från årsstämman gicks igenom och kommenterades.

 

Grus ska beställas i dagarna och läggas på från Lyckan och en bit uppför backen. Om möjligt 
också i den brantaste backen högre upp.


Kantslåtter är nu utförd utefter vägen.


Jan K ska kontaktas angående hans möjligheter att få tag i någon som så småningom kan hjälpa 
till med en grävare, för att förbättra diket vid sidan av vägen.


Det beslutades att bryggan ska tas upp lördagen den 24/9 kl.14.00.


Vi diskuterade sophämtningen som upphör den 27/9. Sophantering ska i fortsättningen bli en 
stående punkt på dagordningen för årsstämman.


Nästa styrelsemöte bestämdes till den 5/10 kl 19.00.


/Antecknat av Erik W.


